

ENGLISH	GERMAN				
<p style="text-align: center;">Electrical Test and Measurement Tools Limited Warranty</p> <p>THE FOLLOWING GUARANTEE IS IN ADDITION TO, AND NOT IN PLACE OF, ANY STATUTORY RIGHTS THAT THE CONSUMER MAY HAVE UNDER APPLICABLE CONSUMER OR OTHER LAWS, INCLUDING THE STATUTORY WARRANTY RIGHTS. THE CONSUMER MAY ALSO HAVE OTHER RIGHTS WHICH VARY BY COUNTRY. IT DOES NOT EXCLUDE, LIMIT, OR SUSPEND THOSE RIGHTS OR ANY RIGHTS EXISTING UNDER THE PURCHASE CONTRACT. CONSUMERS' STATUTORY RIGHTS EXIST REGARDLESS OF WHETHER A GUARANTEE CASE EXISTS OR WHETHER THE GUARANTEE IS CLAIMED.</p> <p>Klein Tools, Inc., 500 Klein Tools Boulevard, Mansfield, Texas 76063 warrants that the products set forth below will be free from defects in material and workmanship, under normal use for the timeframes listed below (unless otherwise noted on the product packaging). At its option, Klein Tools will repair or replace, or refund the purchase price of, any product which fails to conform with this warranty. This warranty does not apply to damage from alterations, abuse, misuse, lack of maintenance, or normal wear and tear of the product. This warranty does not apply to batteries.</p> <p>How to make a claim under this warranty:</p> <p>All warranty returns require proof of purchase. To obtain the WRA and service under this warranty, visit www.kleintools.com/warranty.</p> <p>All implied warranties, including, without limitation, implied warranties of merchantability and implied warranties of fitness for a particular purpose, are limited in duration to the applicable warranty period listed below.</p> <p>This guarantee is free of charge.</p> <p>The customer pays for shipping the defective device to Klein Tools. Klein Tools pays for standard shipping of the repaired or replacement product to the customer.</p> <p>This warranty applies for purchases in the following countries:</p> <p>Germany, Switzerland and Austria</p>	<p style="text-align: center;">Elektrische Prüf- und Messgeräte Eingeschränkte Garantie</p> <p>DIE FOLGENDE GARANTIE GILT ZUSÄTZLICH ZU UND NICHT ANSTELLE VON GESETZLICHEN RECHTEN, DIE DEM VERBRAUCHER NACH GELTENDEM VERBRAUCHERRECHT ODER ANDEREN GESETZEN ZUSTEHEN, EINSCHLIESSLICH DER GESETZLICHEN GEWÄHRLEISTUNGSRECHTE. DER VERBRAUCHER KANN DARÜBER HINAUS WEITERE RECHTE HABEN, DIE VON LAND ZU LAND VARIIEREN KÖNNEN. SIE SCHLIESST DIESE RECHTE ODER DIE AUS DEM KAUFVERTRAG BESTEHENDEN RECHTE NICHT AUS, BESCHRÄNKT SIE NICHT UND SETZT SIE NICHT AUS. DIE GESETZLICHEN RECHTE DES VERBRAUCHERS BESTEHEN UNABHÄNGIG DAVON, OB EIN GARANTIEFALL VORLIEGT ODER OB DIE GARANTIE IN ANSPRUCH GENOMMEN WIRD.</p> <p>Klein Tools, Inc., 500 Klein Tools Boulevard, Mansfield, Texas 76063, garantiert, dass die unten aufgeführten Produkte bei normalem Gebrauch für die unten aufgeführten Zeiträume frei von Material- und Verarbeitungsfehlern sind (sofern auf der Produktverpackung nichts anderes angegeben ist). Klein Tools wird nach eigener Wahl Reparaturen an einem Gerät oder den Austausch vornehmen oder den Kaufpreis für ein Produkt erstatten, wenn dieses dieser Garantie nicht entspricht. Diese Garantie gilt nicht für Schäden aufgrund von Veränderungen, Missbrauch, falscher Verwendung, mangelnder Wartung oder normalem Verschleiß des Produkts. Die Garantie gilt nicht für Batterien.</p> <p>Wie Sie einen Anspruch unter dieser Garantie geltend machen können: Bei allen Rücksendungen im Rahmen der Garantie muss ein Kaufnachweis, auf welchem das Kaufdatum ersichtlich ist, erbracht werden. Um das WRA und den Service gemäß dieser Garantie zu erhalten, besuchen Sie www.kleintools.com/warranty.</p> <p>Alle impliziten Zusicherungen, einschließlich, aber nicht beschränkt auf implizite Zusicherungen der Marktfähigkeit und der Eignung für einen bestimmten Zweck, sind auf den unten aufgeführten jeweiligen Garantiezeitraum beschränkt.</p> <p>Diese Garantie ist kostenlos.</p> <p>Der Verbraucher übernimmt die Kosten für den Versand des defekten Geräts an Klein Tools. Klein Tools übernimmt die Kosten für den Standardversand des reparierten oder ausgetauschten Produkts an den Verbraucher.</p> <p>Diese Garantie gilt für Käufe in den folgenden Ländern:</p> <p>Deutschland, Schweiz und Österreich</p>				
<table border="1" style="width: 100%; border-collapse: collapse;"> <tr> <td style="width: 20%; padding: 5px;">Two years from the date of purchase</td> <td style="padding: 5px;">Electrical Test and Measurement Tools Voice Data and Video (VDV) Products</td> </tr> </table>	Two years from the date of purchase	Electrical Test and Measurement Tools Voice Data and Video (VDV) Products	<table border="1" style="width: 100%; border-collapse: collapse;"> <tr> <td style="width: 20%; padding: 5px;">Zwei Jahre ab dem Kaufdatum</td> <td style="padding: 5px;">Elektrische Prüf- und Messgeräte Sprach-Daten- und Video-Produkte (VDV)</td> </tr> </table>	Zwei Jahre ab dem Kaufdatum	Elektrische Prüf- und Messgeräte Sprach-Daten- und Video-Produkte (VDV)
Two years from the date of purchase	Electrical Test and Measurement Tools Voice Data and Video (VDV) Products				
Zwei Jahre ab dem Kaufdatum	Elektrische Prüf- und Messgeräte Sprach-Daten- und Video-Produkte (VDV)				
<p>For information related to Germany, review the Germany Warranty information.</p>	<p>Für Informationen, die sich auf Deutschland beziehen, lesen Sie bitte die Garantieinformationen für Deutschland.</p>				
<p>Claim Entry Ship to address Email address Reference # Phone # Phone Extension Totals Comments Save Claim Entry Submit Claim Claims Inquiry Cancel Claim Entry</p>	<p>Eingabe des Anspruchs Versandadresse E-Mail-Adresse Referenznr. Telefonnr. Durchwahl Gesamtbetrag Kommentare Anspruch speichern Anspruch übermitteln Fragen zu Ansprüchen Anspruch stornieren</p>				